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 מאת ראשת המועצה  2021בימים אלו חולק בדואר דף סיכום פעילות המועצה לשנת 

 ד"ר גלית שאול. 

הפעילות הענפה וההשגים הם תוצאה של עבודה קשה והתגברות על מכשולים פיננסיים 

 ורגולטורים. המסמך לא מכיל את המטרות שעדיין לא הושגו ולא את אלה שכשלו , לא צלחו. 

חשוב לי לציין שההשגים המופיעים בפירוט על פי נושאים הם פרי עבודה מאד קשה  

לרתום למאמץ את עובדי המועצה ומאות רבות של   וממוקדת של הנהגת המועצה שהצליחה

 מתנדבים מקרב תושבי המועצה וכל זה בתנאים המאד מיוחדים של שנת העבודה הזו. 

הנשענות על חברי המליאה, דהינו, לנציגי הישובים יש חלק  והציבוריות  לועדות הסטטוטוריות

לעיתים אך הם לא  בזה. עם זאת לא כל הועדות פעילות, חלק מהוועדות אומנם מתכנס 

 ואינן מרפות. ןומתם יש ועדות שזה בדמעמצליחים להרים את הנושאים ול

לדוגמא: "שביל עמק חפר" העובר בין הישובים בנוי על כך שכל ישוב וישוב יהיה אחראי על  

תכנון השביל בתחומו והתכלול יתבצע על ידי המועצה, כך שקידומו תלוי במתנדב שיראה  

 גדרה יותר עממית "משוגע לדבר".בנושא חשיבות או בה

 בימים אלו הושלמה עבודה תכנונית מדהימה של שבילי האופניים בעמק. 

מתנדבת אחת מהישוב אמץ שהצליחה לרכז סביבה לא רק מתנדבים נוספים אלא לתפעל  

גופים תכנוניים  והנדסיים מקומיים וארציים כך ששבילי האופניים מתלבשים על התוכנית  

והארצית. התוכנית כבר אושרה ותאפשר לנו לקבל תקציבים ממשלתיים.  הכוללנית שלנו

את כל   ביל האופניים שבסופו של דבר יחבר פיתוח תשתיות מהיום יחוייב לשלב בתוכו את ש

 ותיירות.  ט פור החינוך והתרבות בעמק לצד שבילי סמוקדי השרות, 

תקין מרכז ספורט בע"מ". לפני ימים אחדים יצא מכתב לתושבים בעניין בריכת השחיה "חופי

ל האופן בו הוצג הנושא לא מצא חן בעיני ראשי המועצה. לא הייתי שותף למשא ומתן אב 

ין ביכולת עמותת הספורט  האמון של הנהלת חופיתק  שמעתי את גרסאות שני הצדדים. אי

מצד שני  פרוייקט כזה יש לו על מה להתבסס  במיוחד שלא הוגשה תוכנית כלכלית. לנהל

מאפשרת   תריאטלון וכדור מים היתהות ספורטיבית לכל אורך השנה לענפי הספורט פעיל 

לתושבי כפר ויתקין וחופית שימוש בבריכה לכל ימות השנה. צריך ללמוד מהעניין כיצד  

המועצה העבירה החלטות בהנהלה ובמליאה ויצאה לרכוש ציוד חימום וקירוי לפני שהיתה  

בטיחה את זכויותינו כבעלי הנכס.  תקיעת כף כפי  חתימת חוזה מסודרת בין הצדדים שמ

 שהיה נהוג בין היהלומנים היא אנכרוניסטית. 

חלומה של המועצה הוא לבנות בריכה אולימפית, ספורטיבית שאינה לנופש ופנאי במרכז  

  העמק. היא חיפשה פתרון זמני לתקופה של כעשר שנים.
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